
Nieuwjaarsreceptie Eendracht 

 

Tijdens een goed bezochte nieuwjaarsreceptie van muziekvereniging Eendracht, 

luidden leden, leraren, dirigenten en hun partners afgelopen zondag bij De 

Korenmolen in Eerbeek het nieuwe muzikale jaar in. Met een drankje en een hapje 

werd terug gekeken op het oude jaar en vooruit gekeken naar de activiteiten in 

2005.  

 

Voorzitter Liane van der Veen memoreerde enkele hoogte- en diepte punten. Als 

dieptepunten werden genoemd het overlijden van de leden Jo de Wit en Wim 

Willems, mensen die zich bijna hun hele leven voor Eendracht hadden ingezet. Als 

hoogtepunten noemde van der Veen het concert van het lego-orkest met Shine On 

afgelopen november in de Kruiskerk, de acht nieuwe leden die Eendracht in het 

vierde kwartaal van 2004 kon verwelkomen en de succesvolle deelname aan het 

concours van de fanfare in Enschede, ruim een maand geleden.  

 

De voorzitter haalde ook een artikel aan dat onlangs in De Stentor verscheen ter 

gelegenheid van het 12,5 jarig jubileum van muzikaal leider Hans Slijkhuis. In dat 

artikel stonden passages die verkeerd zouden kunnen worden uitgelegd door de 

zusterverenigingen van Eendracht. Van der Veen betreurde de onjuiste weergave 

van uitspraken en benadrukte de goede band die tussen de orkesten onderling 

bestaat. Als voorbeeld daarvan meldde zij het gezamenlijk concert van alle orkesten 

van de gemeente Brummen, eind dit jaar, in het kader van het 12,5 jarig bestaan 

van de Culturele Stichting van de Gemeente Brummen. 

 

De partnerclub van Eendracht was verantwoordelijk voor de organisatie van de 

nieuwjaarsreceptie en toonde zich tevreden met het geslaagde samenzijn. Bij een 

fanfareorkest waarbij de muzikale kwaliteit veelal de boventoon voert zijn dit soort 

bijeenkomsten samen met partners ook heel belangrijk, aldus één van de 

organisatoren. 

 


